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PROTOKÓŁ  Nr XXXVI/18 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 26 kwietnia 2018 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

 

Na stan 15 radnych na sesji przy podejmowaniu uchwał obecnych było 12 radnych (nieobecny 

radny Zbigniew Oleksiak, Zdzisław Strzelczak, Patryk Dzienisiewicz).  

  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1210  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza – burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul – sekretarz  gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – Radca Prawny   UM. 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Monika Żemojtel – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pani Inga Lewicka – kierownik ŚDS „Odnowa” i ŚŚ „Tafla”, 

• Pani Izabela Helman – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pan Zdzisław Czarnecki – dyrektor ZUKiO w Bobolicach, 

 

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Pan Jan Mokrzycki – Radny Rady Powiatu, 

• Pan Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Pan Jarosław Bączkowski – Radny Rady Powiatu,    

• Pani Iwona Kot – Chmielewska – referent ds. oświaty, 

 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas, 

który przywitał wszystkich przybyłych na obrady.  
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27.03.2018 r.  

3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie roczne z prac zespołu do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie za 2017  

rok oraz realizacja zapisów ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.  

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok.    

6. Podjęcie uchwał  w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2018 rok; 

2) dofinansowania ze środków Gminy Bobolice projektów na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami  

w roku 2018; 

3) zmieniająca uchwałę Nr XXI/189/12 z dnia 27 września 2012 roku w sprawie: określenia 

zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji na terenie 

Gminy Bobolice w zakresie ochrony środowiska i gospodarki wodnej; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia inkasentów pobierających podatek od 

nieruchomości, podatek rolny, leśny, opłatę od posiadania psów oraz opłatę targową  

i miejscową na terenie gminy Bobolice; 

5) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na 

terenie miasta Bobolice;  

6) regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych  

prowadzonych przez Gminę Bobolice; 

7) zmiany Uchwały Nr XXXII/282/17 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 28 grudnia 2017 

r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Bobolice na rok 2018 z późn. zm.;  

7. Trybuna sołecka.  

8. Trybuna obywatelska. 

9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach                          

z dnia 27 marca 2018 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas stwierdził, że protokół               

z XXXV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 27 marca 2018 roku  

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 
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zaproponował przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez 

odczytywania.  

 

Protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 10 głosami „za”.  

 

Przy przyjmowaniu protokołu obecnych 10 radnych nieobecni: Michał Andrzejak, Krzysztof 

Czajkowski, Zbigniew Oleksiak, Zdzisław Strzelczak, Patryk Dzienisiewicz.   

 
 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.     

 
Sprawozdanie przedstawiła burmistrz Mieczysława Brzoza:  

(ostatnia sesja 27.03.2018 r.)  

 

Podczas sprawozdania dołączyli radni Krzysztof Czajkowski i Michał Andrzejak. Rada 

obradowała w 12-osobowym składzie.  

 

1. Wniosek – droga w ul. Mieszka I w Bobolicach. 

W dniu 12 kwietnia br. złożyliśmy wniosek o dofinansowanie do Urzędu Wojewódzkiego  

w Szczecinie w ramach Rządowego Programu na zadanie pn. "Modernizacja drogi gminnej 

wraz z chodnikiem i skrzyżowaniami w ul. Mieszka I w Bobolicach". Zgodnie  

z wytycznymi przedmiotowego Programu gmina mogła złożyć tylko jeden wniosek. Termin 

przygotowania wniosku był bardzo krótki (25 dni), a wymogi formalne wysokie,  

nie tak jak wcześniej informowano w prasie, że wnioski o dofinansowanie można składać m.in., 

gdy nie ma jeszcze pozwolenia na budowę lub zgłoszenia. Dla modernizacji drogi gminnej, 

Gmina była w posiadaniu wymaganych dokumentów i jednocześnie inwestycja  

ta (ul. Mieszka I) wpisywała się w założenia programowe. Planowana modernizacja 

infrastruktury drogowej obejmuje zakres od skrzyżowania ul. Kolejowej do skrzyżowania  

ul. Traugutta o parametrach: długość 550 mb, szerokość jezdni 6,00 m na odcinku o długości 

300 mb, wokół placu zabaw przy ruchu jednokierunkowym szerokość pasa jezdni 4,90 m  

na odcinku o długości 250 mb, powierzchnia modernizacji jezdni 3.150,00 m2, wymiana 

krawężników od ul. Kolejowej wraz ze skrzyżowaniem do placu zabaw po obu stronach jezdni; 

od początku placu zabaw do ul. Traugutta wymiana krawężników po stronie wewnętrznej od 

strony terenu rekreacyjnego (placu zabaw i boiska), wymiana chodników wraz z obrzeżami  

o powierzchni 691 m2, zmiana organizacji ruchu zwiększająca bezpieczeństwo mieszkańców, w 

tym oznakowanie, przejścia dla pieszych (8 szt.), montaż progów zwalniających (4 szt.). 
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Całkowita wartość zadania: 499.462,11 zł, w tym: wnioskowane dofinansowanie - dotacja 

(80%): 399.569,68 zł, wkład własny gminy: 99.892,43 zł. 

2. Spotkanie z rolnikami w sprawie organizacji tegorocznych dożynek. 

W dniu 5 kwietnia br. w Urzędzie Miejskim w Bobolicach na moje zaproszenie odbyło się 

spotkanie w sprawie formy i przebiegu organizacji tegorocznych dożynek gminnych.  

W spotkaniu oprócz zaproszonych rolników uczestniczyli przedstawiciele Komisja  

ds. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Bobolicach, Izby Rolniczej  

w Koszalinie, Zachodniopomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego Oddział  

w Koszalinie, Dyrektor MGOK-u w Bobolicach oraz przedstawiciele gminy. Ostatecznie podjęto 

decyzję, że tegoroczne Dożynki Gminne odbędą się w tradycyjnej formie 29 września br.  

i rozpoczną się Mszą Świętą polową odprawioną o godz. 13.00. 

 
3. Żłobek. 

W dniu 21.03.2018 r. podpisana została umowa z wykonawcą dokumentacji projektowej na 

przebudowę pomieszczeń szkoły podstawowej im. Henryka Sienkiewicza, budynku znajdującego 

się przy ul. Szkolnej w Bobolicach na żłobek. Zgodnie z zawartą umową projektanci przed 

przystąpieniem do prac projektowych zobowiązani są do przygotowania koncepcji żłobka. Tak 

przygotowana koncepcja podlega naszemu uzgodnieniu i tak w dniu  10.04. odbyło się spotkanie z 

projektantami, na którym została zaprezentowana i omówiona koncepcja. Wnieśliśmy nasze 

uwagi i w dniu 24.04. ostatecznie po wprowadzeniu do koncepcji naszych uwag koncepcja została 

przyjęta. Projektanci rozpoczęli teraz przygotowanie kompletnej dokumentacji projektowej. Prace 

nad dokumentacją zakończyć się mają około 21 maja 2018 r.  

 

4. Spotkanie delegacji. 

11 kwietnia br. w urzędzie odbyło się spotkanie przedstawicieli gminy  

z delegacją Pomorskiego Stowarzyszenia Diakonicznego w Greifswaldzie. Stronę niemiecką 

reprezentowali Ernst Wellmer – wieloletni przyjaciel gminy i Honorowy Obywatel Gminy 

Bobolice oraz Przedstawiciele Stowarzyszenia Diakonicznegow Greifswaldzie – Pastor Michael 

Bartel, Dirk Ehmke i Johanna Gallert. Gminę zaś reprezentowali Burmistrz Bobolic 

Mieczysława Brzoza, Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Bobolicach – Jolanta Stępień, Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy Społecznej w 

Bobolicach Inga Lwicka, Sekretarz Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw Społecznych w 

Bobolicach Halina Michalak. Wizyta jest kontynuacją współpracy nawiązanej z Pomorskiem 

Stowarzyszeniem Diakonicznym w Greifswaldzie w 2016 roku. Głównymi tematami spotkania 
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było m.in. podsumowanie realizacji wspólnego zeszłorocznego projektu pt. „Polsko - niemieckie 

spotkania seniorów i osób niepełnosprawnych” oraz wypracowanie nowych zasad współpracy na 

rok bieżący i lata kolejne. 

 

5. Posiedzenie Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego ZOSP RP w Bobolicach. 

Dnia 24 marca 2018 roku odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału Miejsko - Gminnego 

Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej w Bobolicach 

podsumowujące działalność Zarządu za 2017 r. W spotkaniu wzięli udział: Ireneusz Bednarczyk, 

dh Hieronim Kosecki – Honorowy Prezes Zarządu Oddziału Powiatowego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Koszalinie, Grażyna Wiater – Wiceburmistrz Bobolic, 

Pana Marek Golas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Bobolicach,- Pan Mirosław Pendera – 

Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Koszalinie, dh Franciszek Łobocki - Radny 

Rady Miejskiej w Bobolicach, dh Łukasz Opszyński– Przedstawiciel Nadleśnictwa Bobolice, 

Pani Agnieszka Nowicka – p.o.  Komendanta Straży Miejskiej  

w Bobolicach, dh Tadeusz Borowy – Prezes OSP Porost, dh Witold Malczewski – Wiceprezesa 

OSP Gozd, dh Leszek Leman - Wiceprezes OSP Drzewiany, dh Roma Telążka – Sekretarz OSP 

Kłanino. Odbyło się wręczenie II Złotego Medalu Za Zasługi dla Pożarnictwa dla dh Mariusza 

Walaszczyka –Wiceprezesa-Naczelnika OSP Kłanino. Po wysłuchaniu sprawozdań Członkowie 

zarządu jednogłośnie udzielili absolutorium Zarządowi za rok 2017. Przewodniczący Komisji 

Uchwał i Wniosków, przedstawił Uchwałę, którą członkowie Zarządu przyjęli jednogłośnie.  

 

6) Pozytywna opinia Wojewódzkiego Konserwatora zabytków w Szczecinie w sprawie 

zdemontowania konstrukcji wiaduktu nieczynnej kolejki wąskotorowej na drogą 

powiatową w kierunku m. Gozd i przekazania konstrukcji na rzec Muzeum Kolei 

Wąskotorowych w celu zachowania obiektu i ochrony przed dalszą dewastacją  

i uszkodzeniami. 

 

- gmina wystąpi do zarządcy drogi tj. PZD z prośbą o opinię w sprawie demontażu oraz 

zabezpieczenie środków na zabezpieczenie przyczułów po demontażu wiaduktu; 

- jeśli ZDP zaopiniuje pozytywnie będę podejmowała dalsze rozmowy z przedstawicielami 

muzeum nt. współfinansowania kosztów demontażu, transportu wiaduktu do siedziby muzeum 

tj. Koszalina;  
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6. Budowa drogi S11 – wniosek gminy. 
 

W lutym tego roku wystąpiłam do GDDKiA z wnioskiem ujęcia w pracach projektowych  

i następnie wykonastwie dodatkowego odcinka drogi o długości 1,1 km, stanowiącego docelowo 

bezpośrednie połączenie drogi krajowej Nr 25 z planowaną do budowy drogą S11 (węzeł 

Bobolice). W dniu 19 kwietnia otrzymałam odpowiedź, w której GDDKiA potwierdziła zasadność 

zaprojektowania połączenia DK25 z S11 na wysokości Bobolic. W piśmie przedstawiono na 

mapie układ docelowy sieci dróg krajowych przy wprowadzeniu postulowanego przeze mnie 

połączenia dróg. 

 

 

 

7. Wniosek z ostatniej sesji, który do Burmistrza zgłosiła w imieniu sołtysów sołtys 

Starego Bornego – w sprawie przeniesienie Trybuny sołeckiej po interpelacjach  

i zapytaniach Radnych. Temat nie został zrealizowany ponieważ jest to wyłącznie 

kompetencja Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

 

8. Przetargi: 

a. I przetarg nieograniczony pn. „Przebudowa infrastruktury tury stycznej na Rynku 

Miejskim w Bobolicach” (etap 1 A – fontanna).  

Przetarg ogłoszony został w dniu 20.03.2018 r. Termin składania ofert - 11.04.2018 r.  

W  dniu 11.04.2018 r. postępowanie zostało unieważnione z przyczyn określonych w art. 93 ust. 

1 pkt. 1 ustawy Prawo zamówień publicznych, tj. nie wpłynęła w terminie określonym w SIWZ 

żadna oferta.  

II przetarg  (na to samo zadanie) - przetarg ogłoszony został w dniu 12.04.2018 r. Termin 

składania ofert wyznaczono na dzień 27.04.2018 r. do godz. 11:00.  

 

 

b. Przetarg nieograniczony pn. „Przebudowa Rynku Miejskiego w Bobolicach” (etap 

1B – plac).  

Przetarg ogłoszony został w dniu 27.03.2018 r. Termin składania ofert wyznaczono na dzień 

11.04.2018 r. W wyznaczonym terminie, wpłynęła jedna oferta, tj.: Przedsiębiorstwa Projektowo 

– Wykonawczego „TEBRA” G. Kowalczyk Spółka Jawna cena oferty - 1.559.641,96 zł brutto. 

Na mocy art. 89 ust. 1 pkt 7b ustawy Prawo zamówień publicznych Oferta została odrzucona 

ponieważ nie zostało skutecznie wniesione wadium do upływu terminu składania ofert  

i w związku z tym w dniu 16.04.2018 r. postępowanie zostało unieważnione z przyczyn 
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określonych w art. 93 ust. 1 pkt. 1 ustawy Prawo zamówień publicznych – ze względu na brak 

ofert. 

• nie zgłosili się nasi lokalni przedsiębiorcy, których w branżach drogowych mamy sporo; 

• nie ogłaszamy postępowania drugiego, czekamy na informację w jakiej wysokości 

otrzymamy środki na ten wniosek, który jest rozpatrywany;  

• wymagania nie były zbyt duże;  

c. Budowa chodników 

Rozpoczynamy budowę chodników na wsiach wzdłuż dróg powiatowych tj.: Porost, Świelino, 

Dargiń oraz kontynuacja prac na nawierzchniach asfaltowych w kierunku Ujazdu i odcinek drogi 

Drzewiany – Sępólno – w 100% ze środków Powiatowego Zarządu Dróg oraz ze 

współfinansowania gminy chodnik w m. Gozd. W tym temacie duże starania są radnego, 

powiatowego Kamila Jesionowskiego, kiedy obecnie bardzo stanowczo w powiecie poparł 

wieloletnie starania gminy.    

 

d. Przetarg nieograniczony pn. „Uzbrojenie części strefy inwestycyjnej w Bobolicach, 

objętej patronatem SSSE – etap I”. 

Został ogłoszony przetarg nieograniczony na wybór wykonawcy, który zaprojektuje i wykona 

uzbrojenie części naszej strefy inwestycyjnej. Termin składania ofert: 11 maja br. W ramach 

projektu powstanie m.in. droga wewnętrzna wraz z chodnikiem i drogą dla rowerów, wodociąg, 

kanalizacja sanitarna, kanalizacja deszczowa, kanały technologiczne, oświetlenie i sieć 

elektroenergetyczna.  

 
 

9. Rajdy - spotkanie z p. Maciejem Rachtanem z EUROFORUM 

Spotkanie w dniu 5 kwietnia br. dotyczyło uzgodnień w zakresie organizacji w tym roku dwóch 

terenowych rajdów na terenie naszej gminy, tj. w dniach 2-5 maja oraz 19-20 października. 

 

10. Budżet obywatelski na 2019 r. – projekty w trakcie oceny. 

  
Budżet Obywatelski 2019 – harmonogram: 

1. 16 - 29.01.2018 r. – internetowe konsultacje z mieszkańcami dotyczące założeń Budżetu 

Obywatelskiego na 2019 rok (na stronie internetowej www.bobolice.pl), 

2. 12.02 - 09.03.2018 r. – składanie projektów do Budżetu Obywatelskiego  na 2019 rok, 
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3. 12.03 - 30.04.2018 r. – ocena projektów przez zespół merytorycznie odpowiedzialnych 

pracowników, 

4. 07.05 - 21.05.2018 r. – internetowe głosowanie na projekty,  

5. do 30.06.2018 r. – ogłoszenie wyników głosowania mieszkańców. 

Projekty podzielone są  na 2 kategorie ze względu na ich umiejscowienie: 

I.  Miasto 

a. Projekty o wartości do 70 tysięcy złotych, 

 

II.  Gmina teren wiejski - wieś 

a. Projekty o wartości do 70 tysięcy złotych  

Łączna kwota na projekty z  Budżetu Obywatelskiego w kategorii  I Miasto wyniesie do 70 

tysięcy złotych.   

Łączna kwota na projekty Budżetu Obywatelskiego w kategorii II Gmina teren wiejski, wieś 

wyniesie do 70 tysięcy złotych. 

Kwota przeznaczona na zadania realizowane z Budżetu Obywatelskiego na 2019 rok wyniesie 

łącznie do 140 tysięcy złotych.  

Każdy mieszkaniec będzie mógł oddać maksymalnie po jednym głosie na wybrany projekt   

w jednej kategorii (miasto i wieś), łącznie  maksymalnie  2 głosy. 

MIASTO  
1. REMONT SZATNI PRZY STADIONIE MIEJSKIM W BOBOLICACH  
2. MONITORING MIEJSKI – POPRAWA BEZPIECZEŃSTWA MIESZKAŃCÓW   
3. NAPRAWA OGRODZENIA STADIONU MIEJSKIEGO I STRZELNICY SPORTOWEJ  
W BOBOLICACH UL. MICKIEWICZA 20  
4. REMONT ULICY DWORCOWEJ  
5. BEZPIECZNA DROGA DO DOMU – REMONT ULICY MAGAZYNOWEJ (OD UL. 
WOJSKA POLSKIEGO DO ULICY RATUSZOWEJ) 
 
WIE Ś 
1. WIATA NA LATA  
2. ODWODNIENIE BOISKA SPORTOWEGO ORAZ OŚWIETLENIE CMENTARZA 
ODWODNIENIE BOISKA SPORTOWEGO ORAZ OŚWIETLENIE CMENTARZA  

 

 

11. Spotkanie z sołtysami w sprawie zmiany ustawy prawo łowieckie. 
  

W dniu 20.04.2018 r. odbyło się spotkanie z sołtysami w sprawie zmiany ustawy Prawo 

łowieckie. W związku z wejściem w miesiącu kwietniu nowego prawa łowieckiego zostały 

wprowadzone m.in. zmiany w zakresie szacowania szkód. W skład zespołu szacującego szkody 

(w przypadku kiedy w gminie są jednostki pomocnicze) wchodzi sołtys sołectwa, na terenie 

którego powstała szkoda. Na spotkaniu obecni sołtysi zajęli jednogłośnie stanowisko o braku 
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realizacji tego obowiązku. W związku z tym, że sołtysi nie będą realizować obowiązku 

wynikającego z nowej ustawy gmina przygotuje na piśmie stanowisko w tej sprawie skierowane 

do Ministerstwa Środowisko oraz wojewody. 

12. Społecznik 2018 – spotkanie animacyjne w Bobolicach. 

Wraz z Koszalińską Agencją Rozwoju Regionalnego S.A. w Koszalinie zaprosiliśmy 

przedstawicieli organizacji pozarządowych oraz grupy nieformalne na spotkanie animacyjne, 

które odbyło się w dniu 9 kwietnia br. w auli Miejsko – Gminnego – Ośrodka Kultury  

w Bobolicach przy ul. Plac Zwycięstwa 5. Szkolenie poprowadził animator z KARR  

w Koszalinie. Przedstawione zostały: założenia projektu, regulamin, zasady pracy  

z generatorem, wypracowanie pomysłów. 

 

13. Wybrane uroczystości, imprezy i szkolenia odbywające się na terenie gminy  

i powiatu koszalińskiego, które współorganizowali lub byli uczestnikami przedstawiciele 

bobolickiego samorządu: 

a. Spotkanie z lekarzem weterynarii w sprawie chodowli trzody chlewnej – 11.04.2018 r.  

w związku ze zmienionym, tj, zaostrzonym prawem w tym zakresie. Obecny na szkoleniu był 

powiatowy lekarz weterynarii, 7 rolników oraz przedstawiciel przetwórcy mięsa, w ramienia 

Gminy obecna była P. Wiceburmistrz; 

b. Turniej tenisa stołowego. 

23 marca 2018 r. z udziałem 56 zawodniczek i zawodników z Bobolic, Szczecinka, Białogardu  

i Miastka został rozegrany kolejny Turniej Tenisa Stołowego pod moim patronatem. Zawody 

zorganizowane zostały przez Halę Widowiskowo - Sportową w Bobolicach. Rozgrywki toczyły 

się w trzech kategoriach: dzieci klas od IV do VI Szkoły Podstawowej, młodzież klasy VII 

Szkoły Podstawowej wraz z klasami II i III gimnazjum oraz dorośli w wieku powyżej 16 lat. 

 

c. Morsy w Poroście pożegnały sezon. 

25 marca br. po raz XIV na Rajskiej Plaży w Poroście, odbyło się uroczyste powitanie wiosny  

z morsami.  W spotkaniu uczestniczyły kluby morsów z Koszalina, Mielna, Białogardu,   

Szczecinka, Kołobrzegu, Czaplinka, Postomina, Słupska, Korzybia, Sosnowca, Szamotuł, 

Bobolic Stargardu Szczecińskiego, Białego Boru, Darłowa. 
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d. Turniej siatkarski pod patronatem Burmistrza. 

21 kwietnia br. w Hali CESiR przy ul. Głowackiego odbył się Amatorski Turniej Siatkarski 

w Bobolicach z okazji 100-letniej Rocznicy Odzyskania przez Polskę Niepodległości.  

W rozgrywkach wzięły udział 4 drużyny miłośników siatkówki z miasta i gminy Bobolice: 

Contema Sp. z o.o., Nadleśnictwo Bobolice, Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w połączeniu  

z Miejsko-Gminną Biblioteką Publiczną w Bobolicach (występujący pod nazwą „Zespół 

Kulturystów”), a także Sołectwo Dargiń. Nad prawidłową grą czuwali sędziowie  

z Zachodniopomorskiego Związku Piłki Siatkowej. Zespoły przez kilka ostatnich tygodni bardzo 

solidnie przygotowywały się do udziału w zawodach, dzięki czemu poziom gry w siatkówkę był 

wysoki. Mecze rozgrywane były systemem każdy z każdym. 

 
e. Wielkanocne Spotkanie w „Odnowie” 

22 marca wraz z uczestnikami zajęć, zaproszonymi gośćmi spotkałam się przy wielkanocnym 

stole, by wspólnie przeżywać radość Zmartwychwstania Pańskiego. Ks. Proboszcz Ryszard 

Baran poświęcił pokarmy, a podopieczni ŚDS zaprezentowali program artystyczny o tematyce 

wielkanocnej. 

 
f. Wieczór poezji Joanny Jankowskiej. 

6 kwietnia 2018 r. w Auli Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach zorganizowano 

„Wieczór poezji Joanny Jankowskiej”. Uczestniczki DKK zaprezentowały wiersze poetki,  

a odczyty były przeplatane występami wokalno - instrumentalnymi. 

 

g. 5 kwietnia 2018 r. w auli domu kultury odbyło się Zgromadzenie Partnerów Partnerstwa 

Lokalnego „Bobolice bez barier”, poprzedzone posiedzeniem Zarządu Partnerstwa.  

W Zgromadzeniu wzięło udział 24 partnerów. Spotkanie było okazją do podsumowania 

działalności w roku 2017 r. Partnerstwo lokalne „Bobolice bez barier” podejmuje szereg działań 

mających na celu aktywizację społeczeństwa i zwiększenie efektywności działań instytucji 

pomocy społecznej i organizacji prowadzących działalność skierowaną na rzecz rodzin z terenu 

gminy Bobolice. W 2017 r. na wspólne działania zostało podpisanych 35 umów partnerskich 

zadaniowych. Partnerzy podczas spotkania przyjęli plan działań na 2018 r. 

Komunikaty, informacje, zaproszenia, wystawy. 

a. Zaproszenie na szkolenie. 

Niebawem rusza nabór wniosków do programu Działaj Lokalnie, w ramach którego zdobyć 

można grant w wysokości do 6 tys. zł. Zapraszam w związku z tym wszystkie organizacje 
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pozarządowe, grupy nieformalne, kluby, rady sołeckie itd.  z terenu naszej gminy 

zainteresowane pozyskaniem środków z Programu “Działaj Lokalnie” na  szkolenie 7 maja 2018 

r. do Urzędu Miejskiego w Bobolicach godz. 15.30, sala 5.  

Na szkoleniu: procedura aplikowania o środki do 6 tysięcy złotych i wkładzie własnym min. 5%. 

b. Powołano do życia dwa Kluby Seniorów – inicjatywa Burmistrza Bobolic, Klub „Jesienne 

róże” z Kłanina, który liczy 12 osób oraz  Klub Seniora w Głodowej „Pod klonem” liczący 21 

osób. 

 
Sołtys sołectwa Stare Borne Wiesława Pawłowska zwróciła się do Przewodniczącego Marka 

Golasa poprosiła, by odniósł się do wniosku złożonego na poprzedniej sesji dot. zmiany  

w porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że podjął taką decyzję w uzgodnieniu z pozostałymi 

radnymi, decyzja taka pozostaje w obecnej kadencji. Przewodniczący dodał, że nie widzi sensu 

dlaczego miałby te punkty zostać zmienione.  

 

Ad. 4. Sprawozdanie z roczne z prac zespołu do spraw przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie za 2017 rok oraz realizacja zapisów ustawy  

o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.  

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

 

Nie było pytań.  

 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   

 

Ad. 5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok.  

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

 

Nie było pytań  

 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Franciszek Łobocki członek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXXVI/301/18 została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za” 

 

2) w sprawie dofinansowania ze środków Gminy Bobolice projektów na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane z zakresu ochrony zabytków  

i opieki nad zbytkami w roku 2018.  

 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Na dofinansowanie ze środków Gminy Bobolice projektów na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami  

w roku 2018 zaplanowano w budżecie Gminy kwotę 5.000 zł. Do dnia zakończenia naboru 

wniosków, tj. do dnia 05.04.2018 r. o udzielenie ze środków gminy Bobolice dotacji wpłynęły 

trzy wnioski, tj.:  

1. Parafii Prawosławnej pw. Wszystkich Świętych dla zabytkowego kościoła staroluterańskiego 

ob. cerkiew prawosławna pw. Wszystkich Świętych – zakres rzeczowy obejmuje zalecenia 

konserwatorskie Urzędu Ochrony Zabytków w Szczecinie w zakresie m.in. opracowania 

opinii o stanie technicznym budowli poprzedzonej wykonaniem inwentaryzacji  

z uwzględnieniem konstrukcji stropu wraz z oceną mykologiczną. Wniosek o 5 000,00 zł. 

2. Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Boskiej Częstochowskiej w Zegrzu Pomorskim 

dla zabytkowego kościoła filialnego Piotra i Pawła w Świelinie gmina Bobolice – zakres 

rzeczowy obejmuje zalecenia konserwatorskie Urzędu Ochrony Zabytków w Szczecinie 

delegatura Koszalin w zakresie m.in. wykonania dokumentacji technicznej kościoła oraz 

badań geologicznych wraz z odkrywkami fundamentów wieży kościoła. Wniosek o 5 000,00 

zł. 
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3. Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Ap. Piotra i Pawła w Kłaninie dla zabytkowego kościoła 

filialnego pw. M.B. Częstochowskiej w Głodowej na przeprowadzenie prac polegających na 

konserwacji elementów płaskich i konstrukcyjnych mających na celu dokonanie napraw, 

wzmocnieniu stropu, przywróceniu pierwotnej kolorystyki stropu nad chórem oraz 

zachowanie pierwotnej dekoracji malarskiej. Wniosek o 5 000,00 zł. 

Oferty spełniły wymagania formalne i były kompletne w oparciu o uchwałę 

nr XVIII/168/08 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 29 kwietnia 2008 roku, w sprawie 

określenia zasad udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich            

lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

Mając powyższe na uwadze oraz biorąc pod uwagę obszerną analizę wszystkich wniosków 

oraz dotychczas udzielonych przez gminę dotacji wraz z uwzględnieniem m.in. zaleceń nadzoru 

budowlanego i konserwatora zabytków proponuje się udzielenia dofinansowania  

w 2018 r. Parafii Prawosławnej pw. Wszystkich Świętych dla zabytkowego kościoła 

staroluterańskiego ob. cerkiew prawosławna pw. Wszystkich Świętych w Bobolicach.   

 
Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Franciszek Łobocki członek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Michał Andrzejak zapytał czy w momencie kiedy kościół w Głodowej otrzyma 

dofinansowanie to jako wkład własny może otrzymać 5 tys. zł z Gminy ?  

Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że jest taka możliwość.  

 

Radna Justyna Terlecka powiedziała, że w treści uchwały należy dopisać słowa: „Wszystkich 

Świętych” – błąd pisarki.  

 

Uchwała Nr XXXVI/302/18 została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”,      

 

3) zmieniająca uchwałę Nr XXI/189/12 z dnia 27 września 2012 roku w sprawie: określenia 

zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji na terenie 

Gminy Bobolice w zakresie ochrony środowisk i gospodarki wodnej.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Wiceburmistrz Grażyna Wiater.  

 



 14 

Przedmiotowa uchwała dotyczy wprowadzenia do uchwały Nr XXI/189/12 z dnia 27 

września 2012 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na 

dofinansowanie inwestycji na terenie Gminy Bobolice w zakresie ochrony środowiska  

i gospodarki wodnej, rozszerzenia zakresu zadań w ramach udzielonej dotacji o wymianę źródeł 

ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie Gminy Bobolice.” 

W ramach podjętej uchwały Nr XXI/189/12 z dnia 27 września 2012 roku w sprawie: określenia 

zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji na terenie 

Gminy Bobolice w zakresie ochrony środowiska i gospodarki wodnej ustalono dofinansowane 

zadania w zakresie budowy i modernizacji przydomowych oczyszczalni ścieków, 

indywidualnych ujęć wody. Zakres zadań dot. jedynie zadań z gospodarki wodnej. Niniejsza 

uchwała rozszerza krąg zadań o zadania z zakresu ochrony powietrza (udzielenia dotacji celowej 

na wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie Gminy 

Bobolice).  

Art. 403 ust. 2 ustawy Prawo ochrony środowiska (zwanej dalej „ustawą p.o.ś.” ) stanowi, iż do 

zadań własnych gmin należy finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej w zakresie 

określonym w art. 400a ust. 1 pkt 2, 5 (wspomagania realizacji zadań modernizacyjnych i 

inwestycyjnych służących ochronie środowiska i gospodarki wodnej…), 8, 9, 15, 16, 21 

(przedsięwzięć związanych z ochroną powietrza), 22 (wspomagania wykorzystania lokalnych 

źródeł energii odnawialnej oraz wprowadzenia bardziej przyjaznych dla środowiska nośników 

energii), 23-25, 29, 31, 32 i 38-42. Natomiast art. 403 ust. 4 pkt 1 ustawy o ochronie środowiska 

stanowi, że finansowanie ochrony środowiska w zakresie np.: - wspomagania realizacji zadań 

modernizacyjnych i inwestycyjnych, służących ochronie środowiska i gospodarce wodnej (…), 

(pkt. 5 art. 400a ust. 1 ustawy p.o.ś.); - przedsięwzięć związanych z ochroną powietrza (pkt 21 

art. 400a ust. 1 ustawy p.o.ś.) może polegać na udzielaniu dotacji celowej w rozumieniu 

przepisów ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych z budżetu gminy na 

finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji wymienionych podmiotów 

niezliczonych do sektora finansów publicznych. 

Z art. 400a ust. 1 pkt 21 i art. 403 ust. 2 i 4 ustawy p.o.ś. wynika, że zadaniem własnym gminy 

jest finansowanie ochrony środowiska w zakresie przedsięwzięć związanych z ochroną 

powietrza i może polegać na udzielaniu dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany 

systemu ogrzewania na ekologiczne źródła ciepła. 

Podjęcie niniejszej uchwały z pewnością przyczyni się do umożliwienia działań na 

terenie gminy Bobolice poprawiających zarówno jakość życia mieszkańcom jak i ochronie 

środowiska. 
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Pan Franciszek Łobocki członek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radna Bożena Aksiutin – zapytała o źródła finansowania tego zadania, czy kwota dogotowana 

jest uzależniona od ilości wniosków, które wpłyną czy budżet państwa pomaga, czy jest to tylko 

zadanie gminy ? Na jakie dofinansowanie mogą liczyć mieszkańcy ? 

Wiceburmistrz powiedziała, że na chwilę obecną jeżeli chodzi o budżet gminy to mamy 

zapewnioną kwotę 5 tys. zł, jest to po raz pierwszy zaplanowana kwota w budżecie gminy na rok 

2018.  

Radna zapytała, z którym pracownikiem urzędu mieszkańcy mogliby się kontaktować w tej 

sprawie ? 

Wiceburmistrz odpowiedziała, że z Panem Leszkiem Wonickim.  

 

Uchwała Nr XXXVI/303/18 została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”     

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia inkasentów pobierających podatek od 

nieruchomości, podatek rolny, leśny, opłatę od posiadania psów oraz opłatę targową  

i miejscową na terenie gminy Bobolice.   

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Skarbnik. .  

Na podstawie art.6b ustawy z dnia 15 listopada 1984r o podatku rolnym, art. 6 ust.8 

ustawy z dnia 30 października 2002 roku o podatku leśnym, art.6 ust.12 ustawy z dnia 12 

stycznia 1991 roku o podatkach i opłatach lokalnych Rada Miejska w Bobolicach uchwałą Nr 

V/40/15 z dnia 30 marca 2015 roku zarządziła pobór podatku rolnego, leśnego, od 

nieruchomości od osób fizycznych, opłatę od posiadania psów, targową i miejscową w drodze 

inkasa oraz wyznaczyła inkasentów i określiła wysokość wynagrodzenia  za inkaso. Zmiany 

uchwały dokonuje się poprzez wykreślenie w § 1 lit. a) opłaty targowej z zakresu poboru 

bieżącego  przez sołtysów . Uchwała Rady w sprawie opłaty targowej nie przewiduje w swojej 

treści miejsc wyznaczonych do handlowania na terenach, obszarach gminy. 

Jednocześnie dokonuje się wykreślenia z listy inkasentów sołtysa sołectwa Świelino w 

wyniku nieprawidłowości w rozliczeniach prowadzonego przez niego inkasa. Skreślenia 

dokonuje się z urzędu z uwagi na brak, do dnia przedłożenia projektu przedmiotowej uchwały, 

deklarowanego wniosku sołtysa o dobrowolną rezygnację. Wobec powyższego dla sołectwa 

Świelino nie  wyznacza się inkasenta podatków i opłat lokalnych. Mieszkańcy są zobowiązani 

do  dokonywania wpłat bezpośrednio na konto Gminy.     



 16 

   

Pan Franciszek Łobocki członek  Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Uchwała Nr XXXVI/304/18 została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”     

 

5) w sprawie wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na 

terenie miasta Bobolice na okres dwóch lat.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Wiceburmistrz.  

 

Projekt uchwały wskazuje wstępne miejsce lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

w pasie drogowym drogi gminnej publicznej nr 147019Z na terenie miasta Bobolice na okres 

dwóch lat w celu zaspokojenia potrzeb mieszkańców.  

Wstępna lokalizacja przystanku autobusowego określana jest w drodze uchwały na podstawie 

art. 20f pkt. 1 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych. O ostatecznej lokalizacji 

takiego przystanku decyduje zarządca drogi, uwzględniając charakter drogi oraz warunki 

bezpieczeństwa ruchu drogowego.   

Wskazanie wstępnego miejsca nowych przystanków komunikacyjnych następuje w celu potrzeb 

związanych z dostępem lokalnej społeczności do środków komunikacji publicznej. Lokalizacja 

nowego przystanku uporządkuje gospodarkę transportu zbiorowego oraz poprawi 

bezpieczeństwo  

na drodze.  

 

Pan Franciszek Łobocki członek Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXXVI/305/18 została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”,    

 

6) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Bobolice. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Iwona Kot-Chmielewska referent ds. oświaty.  

Z dniem 1 stycznia 2018 r. zostały uchylone przepisy Karty Nauczyciela przyznające prawo do 

dodatku mieszkaniowego (art. 54 ust. 3, ust. 6, ust. 7 i ust. 8 Karty Nauczyciela). 
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Zgodnie z art. 4 ust.1 ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych 

i niektórych innych aktów prawnych (tekst jedn.: Dz. U. z 2017r. poz. 1523) "akty normatywne, 

zawierające przepisy powszechnie obowiązujące, ogłaszane w dziennikach urzędowych wchodzą 

w życie po upływie czternastu dni od dnia ich ogłoszenia, chyba że dany akt normatywny określi 

termin dłuższy." Ma tu zastosowanie również art. 5 ww. ustawy który mówi, że art. 4 nie 

wyłącza możliwości nadania aktowi normatywnemu wstecznej mocy obowiązującej, jeżeli 

zasady demokratycznego państwa prawnego nie stoją temu na przeszkodzie. W związku  

z powyższym podjęcie uchwały uznaje się za zasadne. 

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radna Bożena Aksiutin zaproponowała, by w przyszłorocznym budżecie uwzględnić większą 

kwotę dla wychowawcy klasy za sprawowanie funkcji wychowawcy. Obecnie kwota ta wynosi 

70 zł, można zastanowić się nad zwiększeniem kwoty dodatku za wychowawstwo klasy. 

Pełnienie tej funkcji wiąże się z dodatkowymi zajęciami, zadaniami dla nauczyciela. Dodatek ten 

od wielu lat jest niezmieniany  

 

Uchwała Nr XXXVI/306/18 została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za” 

 

7) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/282/17 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia  

28 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Bobolice na rok 2018 z późn. zm.  
 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

 

W zadaniu nr 3.4. uznano za zasadne wprowadzenie zmiany nazewnictwa w związku z realizacją 

gminnego projektu profilaktyczno-edukacyjnego dla dzieci. Kwota przeznaczona na realizację 

całego programu nie ulega zmianie.   

 

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXXVI/307/18 została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za” 
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Ad. 7. Trybuna sołecka 

W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1.   Pani Anna Kustrzycka – Broda  sołtys sołectwa Gozd – zgłosiła problem wycinki dużych 

gałęzi na drodze powiatowej od Pomorzan w stronę Gozdu, wielokrotnie rozmawiała z 

pracownikiem PZD i skończyło się na tym, że PZD poprosiło o współpracę ZUKiO w celu 

udostępnienia podnośnika, było zapewnienie, że pracownik PZD rozmawiał z pracownikiem 

ZUKiO celem szczegółów. Pani sołtys wspólnie z sołtysem Radwanek na prośbę PZD 

poproszona została o zaznaczenie drzew, których gałęzie nadają się do podcięcia. Sołtysi 

dokonali znaczeń i poinformowała PZD, że ze swojej strony zrobiła to o co proszono, do 

dnia dzisiejszego nie dokonano podcinki gałęzi. Obecnie znajdują się konary do podcięcia, 

które zagrażają bezpieczeństwu korzystającym z tej drogi.   

 

Dyrektor ZUKiO Zdzisław Czarnecki powiedział, że spróbuje ustalić z kim rozmawiał 

pracownik PZD. Dyrektor stwierdził, że nie miał wiedzy na ten temat.  

  

 

 2.  Pani Wiesława Pawłowska sołtys sołectwa Starego Bornego  – zwróciła się do Dyrektora 

ZUKiO w sprawie przycięcia konarów drzewa, które znajduje na środku cmentarza w 

Drzewianach. Problem z roku na rok jest coraz większy. Kolejna prośba to przycięcie 

zakrzaczeń również na cmentarzu po prawej stronie ponieważ ludzie wysypują w te 

zakrzaczenia śmieci.  

 Następnie pani sołtys powiedziała, że w Starem Bornem przy posesji pani Silke przy sklepie 

droga, która się znajduje jest drogą kamienną tylko przysypana piachem. Prośba, by ten 

piach ściągnąć i odkryć bruk.    

 Dyrektor ZUKiO odpowiedział, mówiąc że może zająć się przycięciem zakrzaczeń 

natomiast większe gałęzie nie będą ścinane ponieważ jest okres lęgowy ptaków i obecnie 

jest za późno. Dyrektor zobowiązał się, że uda się w teren, by zlokalizować problem.  

 Jeżeli chodzi o drogę kamienną to również Dyrektor uda się w teren.    

 

3.  Pani Joanna Tomczak sołtys sołectwa Ubiedrze – zwróciła się z zapytaniem do Dyrektora 

ZUKiO czy droga będzie robiona ? 

 Dyrektor ZUKiO odpowiedział, mówiąc że będzie robiona tylko wszystko wymaga czasu, 

jeszcze trzy tygodnie temu były mrozy. 

4.  Pani Hanna Obławska sołtys sołectwa Drzewiany – zwróciła się z prośbą o przycięcie topól 

wzdłuż drogi ponieważ mieszkańcy Trzebienia przez gałęzie nie mają Internetu. Kolejna 
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sprawa to również podcięcie gałęzi na placu zabaw w Drzewianach oraz ważna sprawa to 

znajdujące się w tych drzewach owady, które uaktywniają się, staje się to niebezpieczne. 

 Dyrektor ZUKiO odpowiedział mówiąc, że uda się w teren by sprawdzić problem. 

 

5.  Pani Wioleta Bawoł sołtys sołectwa Krępa – po roztopach powstały koleiny w Kępie od 

mostku do posesji nr 15 pani Zofii Snoch. Mieszkańcy swoimi siłami przywieźli  

2 przyczepy szlaki, rozsypane zostało – czy ZUKiO mogłoby wspomóc sołectwo ? 

 

 Dyrektor ZUKiO poinformował, że szlaka jest dostępna i zostanie dowieziona do Krępy.   

   

Ad.8.Trybuna obywatelska 

Głos w trybunie obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrali: 

 

1. Radna Bożena Aksiutin – podziękowała za realizację interpelacji wynikającej z prośby 

mieszkańców o szukanie dodatkowych miejsc parkingowych, podziękowania za parking 

przy ul. Reymonta. Podziękowania także dla Dyrektora ZUKiO za szybką realizację, 

organizacja pracy przebiegała bardzo sprawnie.  

 

2. Radna Zofia Kęcel – podziękowała Dyrektorowi ZUKiO za ławkę przy bloku.  

 

3. Radny Zdzisław Kurta  – podziękował Dyrektorowi ZUKiO za parking przy ul. 

Szkolnej 

 

Ad. 10. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

 

Protokół sporządziła: Ewelina Szymańska  


